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-„ Mój pies jest bardzo dobry w wyszukiwaniu 
zapachu narkotyków, ma instynktown�  ch��   
wyszukiwania narkotyków”- �������	���

	����6����	��7�����;	��	��	�����	�"�+���	�
��'�������	��	�������#'&�������+$

�����	���	��� – „Zdarza
o si� ,  
� e na Mistrzostwa jecha
y 
� wietne psy, które w trakcie 
zawodów zmienia
y si�  nie 
do poznania. Mam nadziej� , 
� e Nero nie przyniesie nam 

wstydu”- ��	�������	�����
�
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0���#��	��#"����������������#����������'�������� �$
�����������#�������	������	�������������'�	#	�
#	����	����,�����)���������	����������	�����	�"��
+�������������	���	�������������������	���������
„nigdy nie jest sukcesem jednego cz
owieka”.  
– Na to pracuje ca
y sztab ludzi, cz� sto wspó
pra-
cujemy równie�  z KWP w Olsztynie czy CB� ”. 
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��	���������������	�	���%��������
=������	#"��	����������	�"�+�����	������������� #�

��	>"���������	�?� -„Zawsze chcia
em mie�  psa;  
uda
o mi si�  po
� czy�  prac�  z domem, bo Nero 
mieszka z nami. Biega sobie luzem, ma swój kojec 
- ale lubi spa�  na naszym trasie.  
Jest bardzo rodzinnym psem. Na pocz� tku moja 
� ona si�  go troch�  obawia
a, bo to pot�� ny pies, 
ale teraz nie ma � adnych obaw, zdoby
 jej zaufa-
nie do tego stopnie, � e nawet go szczotkuje.  
Nero uwielbia si�  bawi� , szczególnie rzucanymi 
przedmiotami. Lubi te�  wpada�  do naszego domu, 
jak � ona otworzy taras, � eby mnie obudzi�  -  
czasami � ona robi mi takie numery”. 
 

, �
�����)����'������	��	�����'���	��&����
#��	����@��5�������#������	�����#�
��������	��������	+������"���������	�$
����"������)��������������������������

������	��	������#"�	����������������	�����$
����"������������������������	���������#������
�–„My� l� , � e z Nero polubili� my si�  jakie�   
pó
 roku po przyje� dzie z kursu w Su
kowicach, 
gdzie uczy
em si�  taktyki i techniki u� ycia psów 
oraz tresury.  
Nero, to „pies po przej� ciach”.  Zanim trafi
  
do mnie, przez cztery lata nale� a
 do Ryszarda  
z Izby Celnej, z którym 
� czy
a go szczególna 
wi�� , a potem przez miesi� c do przewodnika  
z Pisza.  
Jesieni�  2011 roku pojechali� my z Nero do Su
ko-
wic, bo nie mia
em przeszkolenia, i tam próbowa-
li � my nawi� za�  wi�� . A nawi� zanie wi� zi, 
to rodzaj magii. To tak, jak z lud� mi- z jednymi 
si�  uda, z innymi nie. Nam si�  uda
o.  
Znam psa, i on zna mnie, to si�  czuje. Jak wyje� -
d� am, pies patrzy smutnymi oczami; jak biegam, 
to potrafi podkopywa�  siatk� , aby by�  blisko 
mnie. Cieszy si� , gdy si�  z nim bawi� , szczególnie, 
gdy rzucam mu jakie�  przedmioty.  
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Wiem, � e -nie tylko w s
u� bie- mog�  na niego 
liczy� . Jest oddany, gotowy nie��  pomoc, lojalny.  
Zrobi
bym wszystko, aby go ju�  nigdy nikomu  

innemu nie odda� ”- �������	��	����6����	��7�����
�

5�
��	�����������������	�������������+���>��
- „ Do dzia
a�  s
u� bowych Nero wyko-
rzystywany jest oko
o 20 razy w roku. 
Najcz�� ciej jest to pomoc w przeszuka-

niu pomieszcze�  pod k� tem obecno� ci narkoty-
ków. Cz� sto wykorzystujemy psa, gdy na przyk
ad 
gara�  jest zamkni� ty, wtedy pies wsadza nos mi� -
dzy szczebelki i daje nam zna� , czy s�  tam narko-
tyki, czy nie. Po prostu- zaznacza 
ap�  poprzez 
drapanie. W nagrod�  za znalezienie narkotyków 
jest zabawa. Bo on swoj�  prac�  traktuje jak zaba-
w� , jemu si�  wydaje, � e my si�  bawimy w szukanie 
zabawki, która pachnie narkotykami.  
Jak pies znajdzie narkotyki, to ja podrzucam mu 
jego zabawk� - najcz�� ciej jest to tak zwany 
„aporcik”, czyli kawa
ek materia
u. Ale pies jest 
bystry i orientuje si�  ju� , � e podrzucam mu  

zabawk�  po tym, jak znajdzie narkotyki”- ����$
���	��������)���������	����
�
�
�

=�
������	#"��	������'����&�����������	���
��A000�,���'��������-��������	���%��$
���"�	����6����	��7������������	�?��
�Skupiam si�  g
ównie na � wiczeniu 
pos
usze� stwa, bo w codziennej pracy 

nie jest tak wa� ne, aby pies wykonywa
 te wszyst-
kie zadania wymagane w konkurencji na pos
u-
sze� stwo. Ale nie przesadzam z tymi � wiczeniami, 
bo zale� y mi, aby� my si�  nadal lubili.  
Wygrana nie jest najwa� niejsza.  
Najwa� niejsze jest, aby pies by
 zdrowy,  
aby nadal sprawdza
 si�  w policyjnej s
u� bie”. 
 
<����������&����&���,���&����&��+���� 74 �
��+��,��&�14(����.���� ��� �

�
����+�����,��%���%���� ��&� ���������������#��
��	��!��	�����	��������������������	�����	��$
�����+��������������������������+�����"��
�	��������+����	'�	�����!�������'���������	��	�
��������������������+���"���#�	�	�����	����)��
#���������������	#����������+�����"�	��	�+������$
'�	��	��������	�����'�����'��	������	���	��	 �
����������������������	��������+����
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Rozmawia
a Bo� ena Przyborowska 

Starszy aspirant Barbara Krzy� ewska – 
nowym Zast� pc�  Komendanta  
Komisariatu Policji w Dobrym Mie� cie  

 
 
27 sierpnia 2013 r. 
w sali odpraw  
dobromiejskiej  
Policji  
insp. Andrzej Gó� d�  
– Komendant Miej-
ski Policji w Olszty-
nie wprowadzi
  
nowego zast� pc�  

Komendanta Komisariatu Policji w Dobrym Mie-
� cie, odpowiedzialnego za pion kryminalny,  
którym zosta
a st. asp. Barbara Krzy� ewska.  
 
W uroczysto� ci uczestniczyli policjanci  
i pracownicy cywilni.  
 
Starszy aspirant Barbara Krzy� ewska wst� pi
a  
do Policji w 2000 roku.  
Pocz� tkowo policyjn�  s
u� b�  pe
ni
a w Wydziale  
Dochodzeniowym Komisariatu II w Olsztynie;  
w 2005 roku- po reorganizacji Komendy Miejskiej 
Policji w Olsztynie- trafi
a do Wydzia
u Docho-
dzeniowo – � ledczego;  
w 2010 roku zacz� 
a prac�  w Wydziale do walki  
z przest� pczo� ci�  przeciwko � yciu i zdrowiu.  
 
Z dniem 27 sierpnia 2013 roku Komendant Miejski 
Policji w Olsztynie powo
a
 j�  na stanowisko  
Zast� pcy Komendanta Komisariatu Policji  
w Dobrym Mie� cie. 
 
Barbara Krzy� ewska uko� czy
a filologi�  polsk�   
na Uniwersytecie Warmi� sko – Mazurskim. 
Jest m�� atk�  i mam�  dwójki dzieci. 

 

sier� . sztab. Krzysztof Wasy� czuk 
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Zdj � cie– „Gazeta Olszty� ska” 

Bo�ena Przyborowska 
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